



索拉舞蹈空間 Solar Site Dance Company

藝術總監 Artistic Director :
程曉嵐 CHENG, Hsiao-Lan

聯絡人 Contact :
賀愛曾 HO, Ai-Tseng

電話 Tel :
+886-7-558-1223, +886-953-212131

E-mail :
solar.site@msa.hinet.net

網址 Website :
<http://solarsite.myweb.hinet.net/>

團隊地址 Address :
81358高雄市左營區明華一路205號2樓
2F., No.205, Minghua 1st Rd., Zuoying Dist.,
Kaohsiung City 813, Taiwan (R.O.C.)

成立於2005年，為高雄市目前最活躍之當代舞團。2008-2012年獲得高雄市政府文化局及國家文化藝術基金會創作展演補助；2012年入選為文化部扶植團隊。未來仍秉持當代藝術創作的精神，持續發展跨界合作的創作能量，以正面向上的力量持續關注當代社會及藝術創作的議題。

Solar Site was formed in 2005. It has been the most active contemporary dance company in Kaohsiung City. From 2008 to 2012 it received grants from Bureau of Cultural Affairs, Kaohsiung City Government and National Culture and Arts Foundation for its new productions. It had also receive grants from Ministry of Culture in 2012. With the spirit of contemporary art creation, Solar Site will keep developing its creative energy through the cooperation beyond boundaries..



《感覺良好》，劉人豪攝（2011）
| No matter · Feels Good Photo Frederick LIU



《流刑地》，劉人豪攝（2013） | In der Strafkolonie Photo Frederick LIU



《流刑地》，劉人豪攝（2013） | In der Strafkolonie Phot by Frederick LIU



《流刑地》，劉人豪攝（2013）
| In der Strafkolonie Photo by Frederick LIU

感覺良好 (2011)

《感覺良好》是將日常生活的觀察切入創作議題，對當代媒體與社會環境的關係提出思索與反芻。

No matter · Feels Good (2011)

No Matter Feels Good turns daily observations into vivid creations, hoping to arouse attention to the influences of the mass media and its ripple effect along the line.

向成熟更靠近了一點……新血注入的活力，使得整體呈現較往年的演出鮮明許多。索拉舞蹈空間自2006年草創至今，積累的一點一滴都沒流失，且在2012年看到更多的突破。 -表演藝術評論台

The new recruits from 2012 add freshness and a nice tinge to the performances. Nothing about Solar Site gets lost or diminishes over time, the effort simply shines more true with every polish, leading up to a promising breakthrough. -Arts Critic Forum, Taiwan



《“離”生活近一點》，吳柏源攝（2012） | Taking a step closer to LIVE, anyhow... Photo by WU,Po-Yuan